

conomic and Social Council and in associating with the Council's activities the largest number of members compatible with the efficacy thereof;

Recommends that Members of the United Nations should consider this problem, taking into account the discussions held during the second and third regular sessions of the General Assembly and communicate their suggestions to the Secretary-General.

*Hundred and sixty-first plenary meeting,
18 November 1948.*

209 (III). Economic development and migration

The General Assembly,

Having examined the draft resolutions¹ proposed by Peru, and by Ecuador and Colombia on migration problems;

Noting that the Economic and Social Council, in resolution 156 (VII) adopted on 10 August 1948 at its seventh session, invited its commissions to make a comprehensive study of migration problems,

Decides to transmit to the Economic and Social Council the above draft resolutions and amendments² proposed thereto, together with the records of the debate in the third session of the General Assembly, for consideration when the linked subjects of economic development and migration are taken up for discussion by the Council.

*Hundred and sixty-first plenary meeting,
18 November 1948.*

210 (III). Relations with and co-ordination of specialized agencies and work programmes of the United Nations and specialized agencies

The General Assembly,

Taking note of chapter V of the report of the Economic and Social Council to the third session of the General Assembly (A/625), of the report of the Secretary-General on administrative and budgetary co-ordination (A/599 and A/599/Add. 1) and of the fifth report of 1948 of the Advisory Committee on Administrative and Budgetary Questions (A/675),

¹ See documents A/C.2/128, A/C.2/128/Rev.1 and A/C.2/127.

² See documents A/C.2&3/82, A/C.2&3/85, A/C.2&3/83 and A/C.2&3/84.

économique et social et d'associer à l'activité du Conseil le plus grand nombre de membres compatible avec une action efficace de sa part;

Recommande aux États Membres des Nations Unies d'examiner ce problème, en tenant compte des débats qui se sont déroulés aux deuxième et troisième sessions ordinaires de l'Assemblée générale et de communiquer leurs propositions au Secrétaire général.

*Cent-soixante et unième séance plénière,
le 18 novembre 1948.*

209 (III). Développement économique et migration

L'Assemblée générale,

Ayant examiné les projets de résolution¹ présentés par le Pérou, et par l'Équateur et la Colombie, relatifs au problème des migrations,

Tenant compte du fait que, dans sa résolution 156 (VII), adoptée le 10 août 1948 au cours de sa septième session, le Conseil économique et social a chargé ses commissions d'étudier, sous tous leurs aspects, les problèmes de la migration,

Décide de transmettre au Conseil économique et social, pour qu'il les examine lorsqu'il étudiera le problème du développement des pays insuffisamment développés dans ses rapports avec celui de la migration, les projets de résolution ci-dessus mentionnés et les amendements² proposés à ces projets, ainsi que les comptes rendus des débats qui ont eu lieu au cours de la troisième session ordinaire de l'Assemblée générale.

*Cent-soixante et unième séance plénière,
le 18 novembre 1948.*

210 (III). Relations avec les institutions spécialisées, coordination de leur action et coordination des programmes de travail de l'Organisation des Nations Unies et des institutions spécialisées

L'Assemblée générale,

Prenant acte du chapitre V du rapport du Conseil économique et social à l'Assemblée générale pour sa troisième session (A/625), du rapport du Secrétaire général sur la coordination administrative et budgétaire (A/599 et A/599/Add.1) et du cinquième rapport de 1948 du Comité consultatif pour les questions administratives et budgétaires (A/675),

¹ Voir les documents A/C.2/128, A/C.2/128/Rev.1 et A/C.2/127.

² Voir les documents A/C.2&3/82, A/C.2&3/85, A/C.2&3/83 et A/C.2&3/84.